沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零六年七月六日(星期四)




    
Date
 : 6 July 2005 (Thurs)
時間：下午二時三十分







Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室






Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1. “沙田新市鎮第II期獅子橋行人及單車隧道-在城門河畔興建行人路及單車徑(文禮閣至文化博物館)”諮詢文件
Consultation Paper on “Pedestrian and Cycle Subways at Lion Bridge of Sha Tin New Town Stage II – The Construction of a Footpath and Cycle Track along Shing Mun River (from Man Lai Court to Hong Kong Heritage Museum)”
2. “T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施”諮詢文件
Consultation Paper on “Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”
3. “T3號道路及相關道路工程-建議加設引路連接下城門道及T3號道路北行主幹線”諮詢文件
Consultation Paper on “T3 Road and Associated Road Works-Proposed Construction of a Slip Road to Connect Lower Shing Mun Road and T3 Road North Bound Trunk Road” 
4. 劉帶生先生提出有關在行車隧道加設八達通繳費的問題
Question to be put forward by Mr. LAU Tai-sang regarding the addition of octopus system for the payment of road tunnel toll fee
5. 李立航先生提出有關小巴車速顯示器的問題
Question to be put forward by Mr. LEE Lap-hong regarding the speed display device of Public Light Bus
6. 姚嘉俊先生提出有關大涌橋路交通意外的問題
Question to be put forward by Mr. YIU Ka-chun regarding the traffic accidents at Tai Chung Kiu Road
7. 蔡耀昌先生提出有關兩鐵合併的問題

Question to be put forward by Mr. TSOI Yiu-cheong regarding the merger of two railway corporations 
8. 楊倩紅女士提出有關馬鐵吸音板出現裂痕的問題
Question to be put forward by Ms. YEUNG Sin-hung regarding the cracks found on the rail noise absorbers of Ma On Shan Rail
9. 莫偉雄先生提出有關在大圍顯徑商場至美田路的一段車公廟路加設單車徑的動議
Motion to be put forward by Mr. MOK Wai-hung regarding the construction of cycle track at a section of Che Kung Temple Road from Hin Keng Shopping Centre to Mei Tin Road, Tai Wai
10. 運輸署提交的進度報告

Progress Report submitted by Transport Department
11.
工作小組報告
Progress Reports submitted by Working Groups
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
